
Vragenuur 25 april 2024: bloemencorso 2025

Het bloemencorso van afgelopen weekend was voor veel inwoners een mooi evenement, mede 
dankzij de organisatie door de winkeliersvereniging. 

Het bloemencorso heeft aangegeven voor 2025 een hogere subsidie-aanvraag bij de gemeenten te 
doen, gebaseerd op een bedrag per inwoner. 
De totale bijdrage voor de editie 2025 betekent voor Heemstede dan circa EUR 22.000,00. 
Eerder heeft het CDA in de raad gesproken over gelijke bijdragen door de diverse gemeenten en 
meer transparantie over de kosten van het bloemencorso als voorwaarde om een hogere subsidie 
toe te kennen en op die manier het bloemencorso voor de komende jaren te behouden voor 
Heemstede.

1.Kan het college aangeven met welke subsidie-aanvraag voor 2025 rekening wordt gehouden? 

2. A.Deelt het college de wens van het CDA dat de gemeenten op het corso-traject op vergelijkbare    
wijze financieel bijdragen? 
    B. Deelt het college de wens van het CDA om meer transparantie over de kosten? 
    C. Welke inspanning wordt verricht om dit te bereiken?

3.Wil het college met de winkeliersvereniging in gesprek gaan om voor een aantal jaar afspraken te 
maken voor de organisatie van een evenement dat voor meer inwoners aantrekkelijk is om te 
bezoeken? 
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